

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 30/7-05/08/2020

Prayer items 1st week of August

1. Family

Pray for holiness in Christian Families. May God protect and lead family education, school education and social education in this era to not having misconceptions on sexual abstinence. Pray for arising issue of teenage pregnancy. May God take away the evil forces behind all adultery.

2. Church

May God rise up more pray warriors, to pray for own city, May Holy Spirit guide us, the church, how to pray and evangelise the people in our city.

3. Community

May God bless all leaders and officials in our community to believe in Jesus Christ, by Faith and Truth, may God grant them with wisdom to serve the community.

4. Nation

Almighty God, thank You for loving Malaysia. May God grant us a heart that long for God above all and obey Your Will. May You help us in governance of our country, separation of power (legislature, executive, judiciary), Free from oppression and fight, aids in harmony among races. May You bless our Leaders to act justly and to love mercy and to walk humbly in building the nation.

5. World

Lord, we pray for all natural disaster all over the world. May You forgive our sins, have mercy on us, may all repent and turn to You. May You heal this land, bless us. May all repent and turn our eyes upon Jesus, and have eternal life.

卫理公会以萨迦守望者 30/7-05/08/2020

八月第一个星期的祷告事项

1.家庭：求主阻止基督徒婚姻出轨事件，求上帝保守引导这时代的家庭教育、学校教育及社会教育不误导贞操观。为越来越多未成年少女怀孕问题迫切祷告，求主除去淫乱背后的黑暗势力。

2.教会：求主在众教会兴起祷告勇士，起来为自己所居住的城市作堵住破口及策略性（攻破撒旦坚固营垒）的祷告！求主赐下启示的灵，让教会知道怎样在祷告和传福音的行动中为主赢得自己所居住的城市。

3.社区：求上帝赐福众社区领袖和官员都能信靠耶稣，得着救恩，秉承真理，求主赐他们有属天的智慧来治理社区，为民，为社会服务，惟尽忠诚，待人接物，都不存有私心。

4.国家：全能的上帝，感谢祢爱马来西亚。求祢赐我们渴慕祢的心，决意遵守祢旨意的子民。求祢保守我们三权分立即是立法、行政、司法，保守我们免于压迫和争斗，促使各族和谐共处。求祢感动领导者存谦卑的心、行公义，好怜悯来建设邦国。

5.世界：主啊！我们要为这地的干旱、洪水、地震、各样的灾难祷告，求祢赦免我们的罪，怜悯我们，让人心悔改，求祢医治这地，重新祝福这里。求祢让世人可以仰望被举起的人子，使世人得永恒生命。

Isakhar Pengawal Methodist 30/7-05/08/2020

Doa minggu pertama Ogos

1. Keluarga

Berdoa untuk keluarga kristian, agar Tuhan mencegah kegelisahan perkahwinan Kristian. Berdoa agar Tuhan melindungi dan membimbing pendidikan dalam keluarga, pendidikan sekolah dan pendidikan sosial pada zaman ini agar tidak menyesatkan konsep kesucian. Berdoa untuk masalah kehamilan kanak-kanak di bawah umur yang semakin banyak. Berdoa agar kekuatan gelap di sebalik percabulan dapat disingkirkan oleh Tuhan.

2. Gereja

Berdoa untuk gereja agar Tuhan membangkitkan pahlawan yang berjuang dengan doa di semua gereja, agar kubu syaitan di kota yang anda tinggal dapat diroboh. Berdoalah agar Roh Kudus mengajar gereja mempunyai strategi yang sesuai untuk mendapatkan kota yang anda tinggal untuk Tuhan dalam doa dan penginjilan.

3. Komuniti

Berdoalah agar Tuhan memberkati semua pemimpin dan kakitangan pejabat rasmi dapat mempercayai Tuhan Yesus, supaya mereka dapat memperoleh keselamatan, dapat menegakkan kebenaran. Doakan agar Tuhan memberi mereka kebijaksanaan surgawi untuk mentadbir masyarakat, melayani orang-orang, melayani masyarakat dengan setia.

4. Negara

Allah Tuhan yang maha kuasa, terima kasih kerana mencintai Malaysia. Kita berdoa agar Tuhan menolong sesiapa yang merindukan Tuhan dan bertekad untuk mematuhi kehendak Tuhan. Berdoa agar Tuhan melindungi pemisahan kuasa dalam negara kita, supaya badan perundangan, badan pentadbiran, dan badan keadilan dapat melindungi kami dari penindasan, semua rakyat dapat hidup bersama dengan harmoni. Berdoa untuk para pemimpin, mempunyai rendah hati, adil, dan belas kasihan untuk membina sebuah negara.

5. Dunia

Berdoa untuk kemarau, banjir, gempa bumi, dan segala bencana yang berlaku di bumi ini. Berdoalah agar Tuhan mengampunan dosa-dosa kita, belas kasihan kepada kita, supaya kita dapat pertobatan. Mintalah Tuhan untuk menyembuhkan bumi ini dan memberkatinya lagi. Berdoalah agar dunia dapat melihat kepada Tuhan Yesus yang dibangkitkan dari kematian, supaya dunia dapat memperoleh kehidupan kekal.

